

### **Konformitätserklärung California Proposition 65**

Die California Proposition 65, offiziell bekannt als Safe Drinking Water and Toxic Enforcement Act of 1986, schreibt Warnhinweise für bestimmte Stoffe vor, die nach Kenntnis des Bundesstaats Kalifornien Geburtsfehler oder andere reproduktive Schäden verursachen. Bei Produkten mit Chemikalien aus der Liste sollen Warnhinweise Kaliforniern helfen, fundierte Entscheidungen über ihre Exposition gegenüber diesen Chemikalien in von ihnen verwendeten Produkten zu treffen. Weitere Informationen finden Sie unter <https://www.p65warnings.ca.gov/new-proposition-65-warnings>.

Einige unserer Produkte sind daher mit Warnhinweisen versehen. Kisling stellt in dem Abschnitt 15 des US Sicherheitsdatenblatts die entsprechenden Informationen zu den Warnhinweisen bereit.

### **WARNING**

This product can expose you to chemicals including lead and di(2-ethylhexyl)phthalate, which are known to the State of California to cause cancer, birth defects or other reproductive harm.

For more information, go to  
[www.P65Warnings.ca.gov](http://www.P65Warnings.ca.gov)

*Beispiel für ein Cal 65 Warnhinweis auf dem Etikett //  
Example of a Cal 65 Warning on label.*

### **Declaration of Conformity California Proposition 65**

California Proposition 65, officially known as the Safe Drinking Water and Toxic Enforcement Act of 1986, requires warning labels for certain substances known to the State of California to cause birth defects or other reproductive harm. For products containing chemicals from the list, these warnings are intended to help Californians make informed decisions about their exposure to these chemicals in the products they use. For more information, visit <https://www.p65warnings.ca.gov/new-proposition-65-warnings>.

As a result, some of our products are labeled with warnings. Kisling provides the corresponding warning label information in Section 15 of the US Safety Data Sheet.

Product Compliance

Date: 25.06.2024